
 

  
 

 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
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5280 DA Boxtel 
 
 
Boxtel, 31 oktober 2007 
 
Betreft : Huisvestingsprobleem Voedselbank 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
Huisvestingsprobleem Voedselbank 
In de afgelopen commissievergaderingen in het kader van de begrotingsbehandeling, heeft 
onze fractie de zorg geuit over de situatie van de Voedselbank. De Voedselbank moet per 31 
december het pand aan de Baanderherenweg verlaten hebben en er is tot op heden nog 
geen alternatief. Ook het overleg met Woonstichting St. Joseph over de huisvestingssituatie 
van de Voedselbank, heeft nog niet voor een oplossing gezorgd 
 
Onze fractie heeft uw College gevraagd om samen met St. Joseph initiatieven te ontplooien 
om deze ongewenste, maar helaas op dit moment voor Boxtel noodzakelijke voorziening, 
van adequate huisvesting te voorzien. 
 
Onze fractie ziet wellicht ook nog andere mogelijkheden en wij gaan dan ook graag in op de 
oproep van de Voedselbank om actief met hun mee te denken (zie website van de 
Voedselbank).  
 
In gesprek met St. Joseph en gebouwen in Gemeentelijk bezit 
Allereerst is het natuurlijk belangrijk om continue vanuit de Gemeente het overleg te zoeken 
met St. Joseph en ook om nog eens te kijken of er panden in Gemeentelijk eigendom zijn die 
voor adequate huisvesting zouden kunnen zorgen. Te denken valt dan bijvoorbeeld aan het 
Joicegebouw aan de Vic.van Alphenlaan. Met betrekking tot het eerste punt lijkt het er op dat 
u die stap gezet hebt, blijkens een artikel op de website van de Voedselbank. Maar wij 
vernemen graag van u of het overleg met St. Joseph inmiddels ook resultaat heeft 
opgeleverd. 
 
Overleg bedrijven en Citymanagement 
Een andere belangrijke optie is het wat ons betreft om te bezien of er vanuit het particulier 
initiatief mogelijkheden zijn. In het kader van het zogenaamde Maatschappelijk Verantwoord 
Ondernemen, zou de Gemeente bijvoorbeeld het initiatief richting bedrijven op Ladonk en het 
Citymanagement kunnen nemen, om te bekijken of op die manier tot een oplossing van het 
huisvestingsprobleem van de Voedselbank gekomen kan worden. 
 
Wellicht is het op die manier ook nog mogelijk om de Vicentiusvereniging in de afspraken te 
betrekken, waardoor het mes aan meerdere kanten kan snijden. 
 
Bijgaande suggestie is in nog geen enkel overleg op tafel gekomen en wij achten die het 
onderzoeken meer dan waard. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij willen u daarom de volgende vragen voorleggen: 
 

1. Bent u bereid opnieuw het initiatief te nemen richting Woonstichting St. Joseph, 
om het belang dat de Gemeente hecht aan huisvesting voor de Voedselbank nog 
eens nadrukkelijk voor het voetlicht te brengen? En heeft het huidige overleg met 
St. Joseph al iets opgeleverd? 

2. Zijn er mogelijkheden bij panden die in het bezit zijn van de Gemeente, 
bijvoorbeeld het Joice-gebouw? 

3. Bent u bereid om het initiatief te nemen richting het bedrijfsleven en het 
Citymanagement, om het huisvestingsprobleem van de Voedselbank 
bespreekbaar te maken? 

 
Ervan uitgaande u met dit schrijven voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en 
met belangstelling in afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 


